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摘要  利用电子邮件的特点提出了一种面向电子邮件分类处理的特征值提取方法。本方法根据电子邮件文法随意
性的特点,利用模糊集合对其同义词和多义现象都进行了处理,使得所得到的特征值能更好的契合文本的特点。通
过与其它特征值提取方法的比较实验,以及在不同分类算法中应用实验结果都证明文中提出的特征值提取方法能够
提高电子邮件分类处理的正确率,并达到有效降低特征向量维数的目的。 
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Characteristic value extractive method for e-mail categorization
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  Abstract
  Based on the e-mail,we propose a method of characteristic value extraction in this paper.We process synonym and 
polysemant that use of the fuzzy theory.So the characteristic value that using the method of characteristic value extraction 
in this paper can the better denote text characteristic.Finally,we present the results of the experiments comparing with 
other characteristic value extraction method and the results of applying the method in the different classified 
algorithm,which illustrate that the method in this paper improve the correct rate of e-mail categorization and reduce the 
dimensions effectively.
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